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Zápis  

           z jednání kolegia děkana konaného dne 10. 03. 2008 

 

Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Jitka 

Kostelníková  

 

I. Chod fakulty: 

 Dne 10. 3. 2008 proběhlo setkání rozšířeného kolegia děkana a akademického senátu 

DIFA, na kterém byla prodiskutována pravidla připravované volby děkana. 

 Na příštím jednání kolegia děkana se rozhodne o provozním režimu budovy DIFA během 

velikonočních prázdnin. Na pátek 21. 3. bylo rektorem JAMU vyhlášeno rektorské 

volno. 

 Tajemník DIFA vyzval členy kolegia, kteří zpracovávají podklady pro VZ DIFA za 

loňský rok, aby během dnešního dne dodaly potřebné materiály . 

 Děkan DIFA informoval, že byla obnovena činnost pracovní skupiny pro HDL neboť již 

bylo vydáno územní rozhodnutí a je tedy možné začít pracovat na další fázi projektu. 

Členové skupiny za DIFA jsou: děkan, tajemník, vedoucí Studia Marta a BcA. J. Petr. 

 Děkan informoval o výsledcích šetření NKÚ, které prověřovalo ekonomiku JAMU za 

roky 2005 a 2006. Komise nezjistila žádné závažnější pochybení. 

 Dne 19. 3. 2008 bude od 16.00 hod. v místnosti č. 106 zasedat Akademický senát 

JAMU, který se vyjádří k rozpočtu JAMU na rok 2008. 

 

II.   Studijní záležitosti: 

 Student T. Soldán, II. ročník RTDS, požádal o udělení individuálního studijního plánu, 

aby mohl absolvovat předmět Anglický jazyk. Vedoucí ateliéru prof. PhDr. A. Přidal 

souhlasí, ale předmět musí student absolvovat do 20. 5. 2009. Kolegium děkana 

navrhuje, aby tato situace byla řešena jako přesun předmětu základu oboru do dalšího 

ročníku a s tímto přesunem předmětu souhlasí. 

 Studentce MgA. E. Ventrubové se na její žádost z důvodu mateřství přerušuje od 1. 3. 

2008 studium v doktorském studijním programu. 

 Děkan informoval, že kontrola užívání SISu (zápisy studijních výsledků jednotlivými 

pedagogy za zimní semestr) proběhla uspokojivě. 

 Kolegium děkana projednalo počty přijímaných studentů do nového akademického roku 

v souvislosti se stanovením limitu počtu studentů MŠMT. V souvislosti s touto 

problematikou bude uskutečněna schůzka studijních oddělení fakult na půdě rektorátu. 
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III. Zahraniční záležitosti: 

 MgA. J. Kostelníková a děkan DIFA informovali, že příslušní pedagogové odevzdali 

podklady a anotace předmětů, které budou součástí English programme, tj. nabídka 

předmětů vyučovaných v anglickém jazyce pro zahraniční studenty. Do programu bude 

také zařazen předmět Inscenační projekt. Studenti ze zahraničí tak budou mít možnost 

zapojit se do tvůrčího týmu v průběhu nastudování inscenace. 

 Na divadelním festivalu v Lodži, Polsko bude DIFA reprezentovat inscenace „Ještě 

jednou o lásce“. 

 Prof. Mikotová a studenti VDN se od 13. 3. 2008 zúčastní turné po Rakousku.V této 

souvislosti kolegium zdůraznilo, že vedoucí ateliérů, či příslušní pedagogové, by měli 

ohlásit účast na akcích v zahraničí s dostatečným předstihem, a to zejména 

z organizačních důvodů (cestovní příkazy). 

 Referetka zahr. odd. informovala o nabídce nových partnerství v rámci programu 

Erasmus: TAIK – Helsinki (Finsko), Maw Reinhardt Seminar (Rakousko), Instituto 

Politécnico de Lisboa – Escola Superior de Dança (Portugalsko), Latvian University of 

Culture (Lotyšsko) a University of Glamorgan - School of Creative & Culture Industries 

(Velká Británie).  

 Kolegium děkana projednalo možnost uzavřít bilaterální smlouvu v programu Erasmus se 

školou NATFA v Sofii. Smlouvu s NATFA DIFA uzavře až po návratu O. Smilkové 

z tamní konference a po zjištění zájmu studentů DIFA o studium na této škole. 

 

IV. Projekty a granty: 

 Projekt Salon původní tvorby 2007, který se uskuteční v termínu 14. a 15. března 

2008, bude z rozpočtu školy podpořen do výše max. 5.000,- Kč. 

 Agentura Rady vysokých škol vyhlásila Výběrové řízení Fondu rozvoje vysokých škol 

pro rok 2009. Kolegium děkana stanovilo termín pro odevzdání návrhů projektů na 

DIFA, a to na 10. 4. 2008. Vyhlášení výběrového řízení je zveřejněno na www.frvs.cz a 

bude k dispozici i na webu fakulty. 

 Mgr. A. Záboj a MgA. O. Vodička informovali o schůzce s potenciálním partnerskou 

firmou Disk Multimedia, s. r. o., která by s JAMU měla spolupracovat v rámci projektu 

ESF OP Vzdělávání pro konkurenceschopnost s firmou. Schůzka proběhla na půdě HF. 

 

V. Různé: 

 Tajemník informoval o průběhu setkání partnerů Mezinárodního festivalu divadelních 

škol SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2008, které se uskutečnilo v rámci „sponzorksého 

http://www.frvs.cz/
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večírku“ ve studiu Marta ve středu 5/3. V této souvislosti informoval, že společnost 

STAROBRNO, 

a. s. poskytne festivalu finanční dar v hodnotě sto tisíc korun.  

 Doc. PhDr. S. Macková informovala o úspěšném průběhu přehlídky Divadlo Fórum, 

která se uskutečnila ve dnech 7. – 9. 3. 2008 v Kabinetu múz. Během diskusí, které se 

v rámci přehlídky uskutečnili, bylo poukázáno na některé problémy s používáním této 

metody na jiných školách. 

 Děkan DIFA informoval o projektu studentů navazujícího magisterského studia ateliéru 

VDN, a to o projektu „Variace básní od Elišky Vyorálkové“ v rámci projektu EQUAL. 

 MgA. L. Abou upozornila, že do 15. 3. 2008 je možné podávat nominace na Cenu 

Evalda Schorma DILIA. Pravidla a podmínky podávání nominací viz. 

http://difa.jamu.cz/. 

 Dne 26. 3. 2008 proběhne na DIFA přednáška slovinské teatroložky. 

 

 

zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 

http://difa.jamu.cz/

